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Tisztelt Kollégák! (MÁV-HÉV Zrt.) 
 
2024. 03. 08- án megkezdődött a konzultáció a „gazdasági célból meghozott” megszorító 
intézkedésekkel kapcsolatban. 
 
A megbeszélésen a munkáltatói oldal nagy létszámban vett részt. (még Vezérigazgató Úr is jelen volt 
egy ideig) 
 
A tárgyalás néha feszült hangnemben, de alapvetően korrekt mederben zajlott. Az eseményen az 
érdekképviseletek (Üzemi Tanács és a Szakszervezet) hivatalos tájékoztatást kaptak azokról az 
intézkedésekről, melyről már Ti is hallottatok és tudtatok.  
 
A munkáltató elmondta, hogy tulajdonosi elvárás az idei évben 430 millió forint megtakarítása, 
melynek érdekében szükséges ezen intézkedések végrehajtása.  
 

- A tartalékos számok nem kerülnek kiadásra. 
- Új gazdaságosabb (de törvényes) járművezetői fordák kerülnek kiadásra. (forgalom) 
- A munkáltató igyekszik a túlórákat racionalizálni. (teljes MÁV-HÉV Zrt.) Alaphelyzetben a 

főállású kolléga kapja az éjszakát és a fizetett ünnepet, de amennyiben valaki e napokra 
beteget jelent a munkáltató besegítő kollégát próbál behívni e napra először, de 
engedélyezett a szolgálatcsere is!  
 

Elmondtuk, hogy nem elfogadható olyan megoldás, mely a munkavállalóknál kereset csökkenést 
eredményez. Felajánlottuk segítségünket, hogy a tulajdonos felé folyamatosan tolmácsoljuk a 
problémát. 
 
Tettünk javaslatot, mely egyéb területeken lehetne költségcsökkentést elérni. A munkáltató 
tájékoztatott Bennünket arról, hogy a maga oldalán is megkezdte a nadrágszíj meghúzását pl.: 
 

- Vezetői posztok nincsenek feltöltve, a feladatokat a jelenlegi vezetők látják el és ezért többlet 
juttatást nem kapnak. 

- A létszámok racionalizálása folyamatos az NC területen is.  
 
A konzultáción szóba került, hogy a jövőben a munkáltató időben tájékoztatja az érdekképviseleteket 
az intézkedések tervezetéről és szükséges a munkaügyi kapcsolatok javítása. 
 
A konzultáció lezárásra nem került. Hogyan tovább? Beszélünk veletek, megkérdezzük a 
véleményeteket és azután hozunk döntést a további lépésekről. 
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